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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

27.06.2023 - Koleje Strahov

zápis provedli: Pavel Mašinda a Aleš Novák

začátek zasedání: 17:16

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,

čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisu (vede: P. Mašinda, typ: hlasování, čas: 5 min.)

6. Schválení Centrály SU ČVUT pro období 2023-2025 (vede: M. Jirmanová, typ:

hlasování, čas: 15 min.)

7. Schválení účetní závěrky a rozvahy SU ČVUT za rok 2022 (vede: M. Jirmanová, typ:

informace, čas: 10 min.)

8. Ekonomická činnost - Vítejte na ČVUT (vede: O. Váňa, typ: hlasování, čas: 10 min.)

9. Ekonomická činnost - Dýmky na Podolí (vede: D. Puchoň, typ: hlasování, čas:

5 min.)

10. Schválení výročních zpráv SU ČVUT za rok 2021 a 2022 (vede: Š. Tichý, typ:

hlasování, čas: 15 min.)

11. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
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12. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

13. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Usnesení 2023-06-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 27.06.2023 zaslaného do konference Parlamentu dne

25.06.2023 v 17:00 a souhlasí s tím, že se bude zabývat i podklady, které byly zaslány po

předkládací lhůtě.

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Vadlejch): Potýkali jsme se s problémy. Kvůli výstavbě archivu nám byla

vzata část zahrádky. Máme plány na rozšiřování Silicon Gymu, ale SÚZ na nás kašle. Řeší

se rekonstrukce bloku 4. Původně se po vzoru bloku 11 snažili získat peníze na

rekonstrukce, ale nesehnali je, takže se to mělo dělat po patrech. Před 14 dny jsme dostali

info, že se lidi nebudou nechávat na patrech, kde se nepracuje, a všichni se vystěhují, je to

okolo 50 lidí. Jak dlouho bude trvat rekonstrukce nevíme, pravděpodobně je blok vyřazen

na další AR.

Pod-O-Lee (D. Puchoň): Na Podolí proběhly volby na správce bloků. Během léta se bude

pracovat na serverovně a spolu s tím se bude dokončovat optická páteř. 18 srpna se bude

dělat summer party. Bude se pracovat na nových IP. Na minulém parlamentu se řešilo

prohlášení klubu, které bylo nově přeschváleno.

Buben (): neobsazeno
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Masařka (J. Kačmarčík): Minulý měsíc proběhly volby do představenstva. Bez informace

byly přesunuty všechny klíče z recepce na security, takže řešíme problém s lidmi, kteří

nepatří na koleje. Na začátek semestru se připravujeme na nové studenty, značná část

současných odjela na erasmus.

Sincoolka (M. Čáp): Proběhly volby, představenstvo se rozšířilo o 2 členy. Na koleji se

maluje. Dále se začalo čerpat ze čtyřkorunového fondu, takže je spousta nového vybavení.

Hlávkova kolej (): Nikdo není přítomen.

Orlík (F. Hemerka): Nic nového, jen noví lidé. Plánují se nějaké akce, jako například letní

Vánoce.

Fakultní klub BION (M. Verbovský): Na Kladně se moc nestalo. Proběhla konference k

předávání vedení klubu. Novým předsedou je Tomáš Nagy. 17. proběhl běh Kladno - Lidice.

AVC ČVUT (): Nikdo není přítomen.

eFDrive (B. Goláňová): Pořádala se jarní grilovačka. 11.6. proběhlo 10. výročí klubu, které

se bude slavit na podzim. Ve velkém se plánuje seznamovací kurz, který proběhne v září.

BEST (V. Fišer): Připravuje se letní kurz.

FIT++ (B. Karlíková): Proběhlo poslední představenstvo semestru. Plánuje se FIT voda. V

září proběhne Hello FIT.

ISC (T. Hung Le): Proběhla jarní grilovačka. Pár členů se zúčastnilo setkání všech erasmus

klubů. Brzy pojedeme na vodu na Sázavu.

STOH (): Nikdo není přítomen.
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Klub Čajovna (V. Lepič): Proběhly Dýmky na kopci. Počasí bylo tradičně deštivé. Na

prázdniny bude zavřeno.

+/-FEL (T. Havel): Je zkouškový útlum. Byli jsme na veletrhu vědy a MakerFair. Příští týden

bude přednáška pro nastupující prváky.

zaČVUTění (T. Petrášek): Plánuje se seznamovák. Je více než 100 přihlášených, což je o

100 více než minulý rok touto dobou.

GALIBI (D. Msallam): Proběhl výlet do ZOO Plzeň. Za dva týdny bude Galibi voda.

IAESTE (): Nikdo není přítomen.

Engineers Prague (T. Petrášek): Moc se toho nezměnilo. Na Youtube je nový dokument.

ESC (K. Kobrlová): Před koncem semestru na strojárně proběhla grilovačka, zapojili se další

týmy. V létě bude další grilovačka tentokrát jen pro členy.

Křesťanský klub (D. Králík): Proběhla grilovačka. Od září nás čekají změny. Každou neděli

bude na Strahově Církev na hoře.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Šťastný: V senátu neprobíhalo nic, co se týká studentů.

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Bude se nám rozšiřovat centrála o dva členy. Proběhl ples SU, který byl velmi

povedený. V červnu se řešila rámcovka, ale k tomu je vlastní bod.
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Š. Tichý: Dnes máme na parlamentu hosty ze Sportovního týmu při Fakultě jaderné a fyzikálně

inženýrské Českého vysokého učení technického v Praze Tralalalala, z.s., kteří se rozhodli s námi

více spolupracovat. Dále se blíží deadline pro odevzdání hlášení z klubů.

O. Váňa: Za první semestr se nám povedlo udělat cca 20 větších akcí. Příští semestr začíná 25.9.

Pro velké akce se řeší IZS a OSA. Proběhla schůze projekťáků. Bude se lehce měnit průvodce

prváka. Koncem června vyjde ven informace o souboji fakult.

Začínají se plnit akce na příští semestr. V září nás čeká spousta seznamováků. Vítejte na ČVUT,

Kampus Fest a ve středu 27.9. Strahov OpenAir.

Výjezdní zasedání SU proběhne v Kruhu u Jilemnice začátkem listopadu.

M. Verbovský: Očekávejte informace o doplnění průvodce prváka. Kdo bude potřebovat na začátku

září PR předměty, tak si napište.

J. Novotný: Hlídejte si datum 14.7. kdy se uzavírá možnost čerpat čtyřkorunový fond.

M. Čáp: Bude se čtyřkorunový fond rušit?

J. Novotný: Ne, nebude. Jen se pozastaví čerpání.

M. Vadlejch: Radši nevěřte SÚZ, pozastavení může trvat třeba dva roky.

5. Schválení zápisu (vede: P. Mašinda, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2023-06-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 23.05.2023, který byl zaslán do konference Parlamentu dne

27.06.2023 v 17:47.

OHP: 13; 11:0:2→ Usnesení bylo přijato
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6. Schválení Centrály SU ČVUT pro období 2023-2025 (vede: M. Jirmanová,

typ: hlasování, čas: 15 min.)

M. Jirmanová: Jak jsem avizovala dříve, tak jsme udělali změny na pozici HR manažera. Začali jsme

se poohlížet po náhradníkovi. Barbora Goláňová a Aleš Novák nám dlouhodobě pomáhají,

například s Plesem nebo výjezdkem. Barču chceme na pozici HR manažera a Aleše na pozici Event

Manažera.

Dotčené osoby se představují.

B. Goláňová: Studuji na dopravce. Jsem aktivní v eFDrivu a baví mě pracovat s lidmi, tak to chci

dělat teď i v rámci SU.

A. Novák: Asi mě znáte. Jsem v klubu eFDrive a dlouho jsem bydlel na Strahově. Pomáhal jsem s

programem na ples a dělal jsem program na výjezdko. Mám zkušenosti hlavně s děláním táborů

pro děti.

V. Pekárek: Ví Aleš jak se jmenuje rektor?

A. Novák: Už vím, že to není Petrásek.

O. Hába: Čeho chcete dosáhnout za svého působení?

B. Goláňová: Ráda bych, aby se více plánovalo, byly připravené šablony a vše se sjednotilo.

A. Novák: Chci, aby si lidé co nejvíce užili akce, které budeme pořádat. Z výjezdka se mi donesla jen

chvála. Baví mě vymýšlet program a užívám si to.

Usnesení 2023-06-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Centrálu pro funkční období

2023-2025 ve složení Markéta Jirmanová, Štěpán Tichý, Jiří Novotný, Ondřej Váňa, Pavel

Mašinda, Michal Verbovský, Vojtěch Dušátko, Barbora Goláňová a Aleš Novák.
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OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato

7. Schválení účetní závěrky a rozvahy SU ČVUT za rok 2022 (vede: M.

Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

P. Valach:Měl by to podepsat aktuální statutár.

M. Jirmanová: Podpis se kdyžtak vyřeší později.

Usnesení 2023-06-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje účetní závěrku SU ČVUT za rok

2022 zaslanou do konference Parlamentu dne 25. 6. 2023 v 17:00.

OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato

8. Ekonomická činnost - Vítejte na ČVUT (vede: O. Váňa, typ: hlasování, čas:

10 min.)

O. Váňa:Máme 180 korun za vstup. Studenti ČVUT mají levnější vstupné, když se prokáží ISICem.

Akce proběhne 25.9. od 19:00 v Retro Music Hall.

Usnesení 2023-06-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály SU

ČVUT Vítejte na ČVUT zaslanou do konference Parlamentu dne 18.06.2023 v 21:35.

OHP: 13; 12:0:1 – Usnesení bylo přijato

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 7



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

9. Ekonomická činnost - Dýmky na Podolí (vede: D. Puchoň, typ: hlasování,

čas: 5 min.)

D. Puchoň: Na Podolí jsou nakoupeny dýmky, které se zatím používají jen na Mezi Bloky, tam jste

si je mohli v klidu vykouřit.

Vzhledem k tomu, že máme na kolejích komunitu dýmkařů, tak jsme se domluvili, že by mohli přes

léto jednou dvakrát do týdne udělat posezení u dýmky, aby se využily. Vzhledem k tomu, že

čajovna nefunguje, je toto možnost pokračovat v tradici dýmek na Podolí. Finance využijeme na

nákup tabáků do dýmek a na údržbu a podobně.

Ekonomická činnost je bez časového omezení za 300 Kč za obyčejnou dýmku. 400 Kč za

“premium” dýmku (černota). Dále je tam cider a pivo.

M. Vadlejch: Doufám, že tabáky budou kolkované. Musí se dělat shotovky, nesmíte z jednoho

tabáku servírovat více než jednoho zákazníka. Jak to máte ošetřené?

M. Šťastný: Je to ošetřené

M. Vadlejch:Máte v plánu Pod-O-Dým nějak rozjet, nebo co se tam děje?

D. Puchoň: Práce se rozjely, ale prostor by se musel rekolaudovat, takže v původním plánu není

znovu otevírat. Zatím to vypadá na klubovnu. Na provozování čajovny je problém s legislativou.

V. Lepič: Vážně jste nazvali světlý tabák jako standard?!

D. Puchoň: Tak to bylo už od Mezibloků.

Usnesení 2023-06-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

Pod-O-Lee Dýmky na Podolí zaslanou do konference Parlamentu dne 25.06.2023 v

14:19.

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato
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10. Schválení výročních zpráv SU ČVUT za rok 2021 a 2022 (vede: Š. Tichý,

typ: hlasování, čas: 15 min.)

Š. Tichý: Nejsem autorem, autorem je Ivana Dvořáková.

M. Kochman: Na konci v seznamu bych hodil denacifikaci atd. do uvozovek, nebo zvolil jiný termín.

Š. Tichý:Můžeme doplnit.

M. Kochman: Chtěl bych vysvětlit termíny neuvedeno/neznámý.

Š. Tichý: Dej mi chvilku, sjednotíme a doplníme.

D. Puchoň:Mezi Bloky byl 15. ročník, tak jen prosím o opravu, a na straně 19 má být upraveno z

SU FJFI na Studentská Unie FJFI od Kateřiny.

T. Nováková (ST FJFI): Je to jedno.

Š. Tichý: Nepřepisuji.

M. Jirmanová: Už to oprav a jdem to schválit!

Usnesení 2023-06-07:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Výroční zprávu SU ČVUT za rok

2021 respektive 2022, které byly zaslané do konference Parlamentu dne 26.06.2023 v

12:14 respektive 27.06.2023 v 18:20.

OHP: 14; 11:0:3 – Usnesení bylo přijato
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11. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

M. Jirmanová: Byli jsme se Štěpim na schůzi s kvestorkou, byl tam ředitel VICu a prorektor Holý.

Dobrá zpráva je, že to chtějí vyřešit. Platí stále varianta memoranda, kde se dají body bližší

spolupráce. Síť bude složitější. Legislativně to nelze jak to bylo doposud. ČVUT si chce síť

spravovat sám. Přinesli možnosti jak by se to dalo udělat:

● koupit infrastrukturu od SU

● pronajmout infrastrukturu od SU

● vybudovat si vlastní infrastrukturu

Abychom nedělali předčasné závěry - toto máme vyčíslit a přijít s naší variantou. Tato schůzka by

měla být v první polovině července, má to na starosti Vojta, který to zatím vyčíslil na půl miliardy.

Proběhne otevřenější diskuze. Máme čas do září to vyřešit. Zatím se podepíše další dodatek

rámcové smlouvy. Věřím, že o schůzce se všichni dozvíte v mailu parlamentu. Tam si budeme moci

říci více. Můžeme se o tom pobavit v rámci networkingu, nechceme tu začít velkou diskuzi, dokud

nemáme vytříbené myšlenky.

M. Verbovský: Jde o to, že barák, který je SÚZu, tak jestli se to týká těchto objektů. Je jasné, že na

Strahově je to něco jiného než na BIONu, kde nad tím SUZ nemá moc. (ironie 1)

M. Jirmanová: SÚZ si chce dát vlastní lidi všude, myslím, že to nemají rozmyšlené

M. Verbovský: Takže na nás na Kladno nemůžou. (ironie 2)

P. Valach: Co si myslíš, že se stane, když SÚZ začne poskytovat internet pro studenty - Eduroam.

Není to tak velký problém. Kladno je speciální případ, který nepatří ČVUT, takže tam to může být

jinak.

O. Hába: Tato rámcovka se řeší už dlouho, já se k tomu dostal v roce 2014. Když se postavil CIIRC,

tak nám přerušil laserový spojení na Buben, což se muselo řešit. Můžou také přerušit spojení mezi

Dejvickou a Masárnou. Co když studenti nebudou potřebovat konektivitu, protože bude spojení ze

vzduchu. Tohle bych řešil v rámci SU ČVUT, protože to je dlouhodobě problém.
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Rámcovka by měla být na čtyřkorunový fond atd. ne na internet. Změnil se ředitel VICu, což je teď

jediná novinka, jinak se tohle řeší už dlouho.

M. Jirmanová: Já souhlasím. je možné, že internetu se budeme muset kvůli legislativě vzdát.

Musíme se soustředit na ostatní věci v rámci rámcové smlouvy. Stejně bychom k tomu časem

dospěli. Teď je na nás, říct si, kterým směrem půjdeme. Tohle je spíš nakopnutí se rozhodnout,

kterým směrem půjdeme. Řeší se to už 11 let, je na čase to vyřešit.

M. Šťastný: To, že to chce ČVUT, je fajn, ale na druhou stranu na kolejích vychováváme lidi s praxí

ve spravování internetu. Je potřeba toto nějak řešit a udržet.

R. Kondáč: Ideálně ať těm síťařům někdo zaplatí. Naši síťaři dělají vysoce kvalifikovanou práci

zadarmo.

M. Jirmanová: Taky bych šla cestou ať mají lidi, co se o to starají pod sebou nějaký studenty. Bylo

by to fajn. Chtěla bych to zachovat.

M. Šťastný: Zkuste to řešit s Kořínkem… super člověk - pomohl by nám s VICem, který požírá

hodně financí. Studenti by byli levnější. VIC je prasárna!

M. Jirmanová: Bude k tomu určitě ještě hodně schůzí a debat. Snad z toho něco vzejde.

Š. Tichý: Shrnula jsi to hezky. Musíme řešit i transformaci SU. Není to se sítí donekonečna

udržitelné. Budeme chtít zachovat know-how.

12. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: Konflikt stále je.

R. Kondáč: Proč to řešíme?

M. Jirmanová: Protože se odsouhlasilo, že to bude na každém parlamentu
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R. Kondáč: O tom se hlasovalo? Neuvědomuju si, že bychom to řešili hlasováním.

M. Jirmanová: Dobře, zkontrolujeme to a příště to tam nemusí být.

M. Vadlejch: Pořád tu máme uprchlíky, pořád ubývají.

13. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: Jestli nikdo nic nemá, tak děkujeme za těch 5 měsíců. Užijte si prázdniny, doufám,

že máte zkoušky za sebou, odpočiňte si a v září zase!

M. Jirmanová děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 18:38.
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